

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

TN.64/59
29 April 1965

Special Distribution

Original: Spanish

Trade Negotiations Committee

Comité des négociations commerciales

PARTICIPATION IN THE KENNEDY ROUND

Notification by Uruguay

The following notification has been received from the Government of Uruguay.

Referring to the contents of documents TN.64/41/Rev.1 and TN.64/SR.10 of 18 March and 14 April respectively, I have the honour to notify you that Uruguay wishes to participate in the trade negotiation conference (Kennedy Round) and will present its offers either on 1 August 1965 or thirty days after the date agreed to for the tabling of offers on agricultural products should this date be later than the one referred to above.

PARTICIPATION AUX NEGOCIATIONS KENNEDY

Notification de l'Uruguay

Le gouvernement de l'Uruguay a fait parvenir au secrétariat la communication suivante.

Conformément aux indications contenues dans les documents TN.64/41/Rev.1, du 18 mars, et TN.64/SR.10, du 14 avril, j'ai l'honneur de vous faire connaître que l'Uruguay est désireux de participer aux négociations commerciales Kennedy et qu'il présentera ses offres soit le 1er août prochain, soit trente jours après la date convenue pour le dépôt des offres relatives aux produits agricoles, si celle-ci est postérieure au 1er août 1965.